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Адрес FIB Belgium
avenue Landas 4 
1480 TUBIZE

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
FIB Belgium is highly specialized in premix combustion systems and equipment for the container glass industry and specifically for forehearths.

Above being a recognized expert in combustion, FIB offers a complete range of solutions and services:

• Complete skids to equip forehearths 
• Our genuine FIB combustion and safety equipment among which the CONSTAN mixer and the TESE safety head 
• Atmosphere control system to continuously monitor air/gas ratio according to specific set point with accuracy of +/- 0.1 % O²/CO 
• Combustion audit by highly qualified thermal experts 
• Installation, testing and start-up of equipment on site thanks to qualified supervisors 
• Equipment maintenance 
• Training of your staff

Regarding the float/flat glass industry, FIB Belgium has teamed up within TERMECA GLASS CONSORTIUM, offering high yield annealing lehrs and
float bath auxiliaries. 
 

Company Profile of FIB Belgium

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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